

QK1724122

中国刑事法杂志

CRIMINAL SCIENCE

文社会科学引文索引(CSSCI)来源期刊 全国中文核心期刊 中国人文社会科学核心期刊 2017 June NO. 3



主编：中华人民共和国最高人民检察院

主办：最高人民检察院检察理论研究所

中国刑事法杂志

2017年第3期

(总第177期)

6月15日出版

主 编:王守安

副主编:谢鹏程 单 民

· 专 论 ·

法律真实哲理思维 樊崇义 赵培显 (3)

· 刑法理论 ·

法条竞合之特别关系类型及其适用规则 黄小飞 (15)

内在客观处罚条件的性质定位与主观认定新进路 武亚非 (39)

· 个罪研究 ·

论生产、销售伪劣产品罪与《食品安全法》之衔接

——福喜事件若干问题钩沉 张 弛 (51)

论大数据背景下隐私权的刑法保护 陈 冉 (66)

· 认罪认罚从宽制度专题研究 ·

认罪认罚从宽制度的建设路径

——基于刑事速裁程序试点经验的研究 刘方权 (88)

认罪认罚从宽制度实施疑难问题研究 秦宗文 (110)

认罪认罚从宽制度中的被害人权利保护研究 刘少军 (126)

CONTENTS

· FORUM ·

The Philosophic Thoughts of Legal Truth Fan Chongyi Zhao Peixian (3)

· THEORY OF CRIMINAL LAW ·

The Types of Special Relationship about Overlap of Articles and Their Rules of Application
..... Huang Xiaofei (15)

The New Way of Nature Location and Subjective Affirmation for the Internal Objective
Punishment Condition Wu Yafei (39)

· STUDY ON THE INDIVIDUAL CRIME ·

On Cohesion between the Law of Food Safety and the Crime of Producing and
Selling Counterfeit Products Zhang Chi (51)

On the Protection of Privacy by Criminal Law in the Age of Big Data Chen Ran (66)

**· STUDY ON SPECIFIC SUBJECTS: THE SYSTEM OF LENIENCY ON ADMISSION OF GUILTY
AND ACCEPTANCE OF PUNISHMENT ·**

The Building Path of the System of Leniency on Admission of Guilty and Acceptance of Punishment
..... Liu Fangquan (88)

On the Puzzling Problems to Implement the System of Leniency on Admission of Guilty and
Acceptance of Punishment Qin Zongwen (110)

On the Protection of Victims in the System of Leniency on Admission of Guilty and
Acceptance of Punishment Liu Shaojun (126)

(Translated by Dong Kun)



国内统一刊号：CN11-3891/D

国际标准刊号：ISSN1007-9017

定价：30元

ISSN 1007-9017

